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Vragen van de leden Langkamp en
Leijten (beiden SP) aan de minister
voor Jeugd en Gezin over het bericht
dat de wachtlijsten in de jeugdzorg
toch weer langer zijn. (Ingezonden
14 augustus 2009)

1
Wat is uw reactie op het bericht dat
de wachtlijsten in de jeugdzorg toch
weer zijn gegroeid?1

2
Hoe komt het dat de wachtlijsten in
de jeugdzorg weer zijn gegroeid?

3
Kunt u zich aan uw belofte houden
dat per 1 januari 2010 de wachtlijsten
zijn opgelost? Zo ja, hoe gaat u dat
doen?

4
Welke afspraken gaat u maken, of
heeft u gemaakt, met de provincies
en stadsregio’s om de groei op te
vangen en weg te werken?

5
Kunnen provincies en stadsregio’s
deze groei, met de middelen die zij
hebben, opvangen en wegwerken?

6
Kunt u een overzicht geven van de
wachtlijstcijfers per provincie?

1 NOS Teletekst, 13 augustus 2009:
«Wachtlijsten zorg toch weer langer».

Antwoord

Antwoord van minister Rouvoet
(Jeugd en Gezin) (ontvangen
september 2009)

1 t/m 6
Voor de beantwoording van deze
vragen verwijs ik naar mijn brief van
13 augustus jl. (JZ-GJ-2948475).

Tweede Kamer der Staten-Generaal 2
Vergaderjaar 2008–2009 Aanhangsel van de Handelingen

Vragen gesteld door de leden der Kamer, met de daarop door de
regering gegeven antwoorden
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